

**Fisheries and Oceans Canada / Pêches et Océans Canada**  
**ADDENDUM FOUR / ADDENDUM QUATRE**  
**August 3, 2021 / 3 août 2021**  
**30000243**

Standing Offer for Civil and Marine Engineering Services in Nova Scotia / Offre à commandes pour les services d'ingénierie maritime et civil en Nouvelle-Écosse

**QUESTION #1**

Section 2.5 initially says "recommend one (1/4) page per personnel" but in the table below, it says, "recommend one (1) page per personnel".

Please clarify if the length of the CV per Personnel is limited to a quarter page or 1 page in section 2.5.

**RESPONSE #1**

It is one (1) page per personnel.

**QUESTION #2**

Can the CVs for Senior Personnel and Project Personnel be provided in an appendix to the technical proposal or do they need to be inserted within the technical proposal in Section 2.4 for Senior Personnel and 2.5 for Project Personnel.

**RESPONSE #2**

They can be in the appendix. Make sure to indicate that those respective CV are in the appendix in the section 2.4 and 2.5 of your proposal. Please note that only 1 Senior Personnel will be evaluated, regardless of the number of additional CV's attached in the appendix. The 1<sup>st</sup> one in the appendix will be the one evaluated. Same goes for the project personnel section 2.5; one (1) personnel per category only.

---

**QUESTION #1**

La section 2.5 dit initialement "recommander une (1/4) page par personnel" mais dans le tableau ci-dessous, il est dit "recommander une (1) page par personnel".

Veuillez préciser si la longueur du CV par Personnel est limitée à un quart de page ou à 1 page dans la section 2.5.

**RÉPONSE #1**

C'est une (1) page par personnel.

**QUESTION #2**

Les CV des cadres supérieurs et du personnel de projet peuvent-ils être fournis dans une annexe à la proposition technique ou doivent-ils être insérés dans la proposition technique aux sections 2.4 pour le personnel cadre et 2.5 pour le personnel du projet.

**RÉPONSE #2**

Ils peuvent être en annexe. Assurez-vous d'indiquer que ces CV respectifs sont en annexe dans les sections 2.4 et 2.5 de votre proposition. Veuillez noter qu'un seul membre du personnel supérieur sera évalué, quel que soit le nombre de CV supplémentaires joints en annexe. Le 1er en annexe sera celui évalué. Il en va de même pour la section 2.5 du personnel de projet ; un (1) personnel par catégorie seulement.